
Výpis z 46. jednání Výkonného výboru 
Městského sdružení hasičů hl. m. Prahy 

konaného dne 17.12.2019 - sekretariát 

________________________________________ 

Přítomni: dle prezenční listiny 
 
     Jednání zahájil a vedl starosta Městského sdružení hasičů hl. m. M. Wagner.  
Přivítal všechny přítomné a omluvil nepřítomnost řádně omluvených členů výboru. 
Následně předal slovo přizvaným zástupcům Aktivu zasloužilých hasičů.  
     Pan Fr. Vanc informoval o činnosti aktivu za uplynulé období, zejména o setkání 
konaném dne 19.10. v Horních Měcholupech. V příštím roce plánuje pan Vanc 
uspořádat dvě takováto setkání. Následně předal starosta M. Wagner slovo bývalému 
vedoucímu aktivu M. Štanclovi, kterého zároveň požádal o vysvětlení, proč jsou 
neustále šířeny nepravdy ohledně praporu ZH. Po vystoupení pana Štancla a 
následné diskuse (M. Hartmannová, K. Polák, M. Oplt, V. Jánská, M. Wagner) bylo 
přijato usnesení. 
Usnesení: VV MSH pověřuje starostu M. Wagnera přípravou oficiálního 
prohlášení vysvětlujícího nastalou situaci s praporem pro AZH hl. m. Prahy 
                                                                                       Hlasování: jednomyslně 
 
     Panu Vancovi bylo poděkováno za uspořádání setkání ZH na HZ H. Měcholupy. 
Zároveň, že se zhostil úkolu a přijal funkci vedoucího AZH, kdy s tímto všichni 
členové VV MSH Praha souhlasí. Došlo k předání razítka AZH MSH hl. m. Prahy panu 
vedoucímu AZH Fr. Vancovi. 
 
1) Kontrola plnění úkolů 

• nákup pro delegáty a hosty ze zbylých prostředků (Hartmannová) – v řešení 
• oficiální oznámení AZH (Wagner) – trvá 
• seznamy členů s odborností do výroční zprávy a na web (Jašek) – trvá 
• výzva „hledáme rozhodčí“ (Hartmannová) – trvá 
• prostudovat nové stanovy (VV) – trvá 
• stav výměny průkazek 31.1. (Wagner, Hartmannová) – trvá 
• rozeslat tabulku seznamů sportovců k vyplnění na SDH (Wagner, 

Hartmannová) – trvá 
• nákup vysavače (Oplt)  – vyřízeno 
• reakce na zápis bezpečnostní komise (Zloch) – vyřízeno 
• poděkování primátora na web (Oplt) – vyřízeno 
• podklady pro fireport (Oplt)  - vyřízeno 

 
K přesunutému bodu z minulého jednání: 
Odborné rady fungují standartním způsobem. Ze strany starosty byly doporučeny 
některé změny a opravy k lepšímu fungování rad a přenosu informací. 

2) Informace vedoucích odborných rad, AZH, z jednání kontrolní revizní rady MSH, 
případně z vyšších orgánů SH ČMS 



ORR – J. Zloch 
• informace ze školení velitelů v Letňanech, účast nám. pro IZS 
• informace ze školení strojníků v Radotíně 
• v roce 2020 je plánována velká revize dýchacích přístrojů 
• předložen plán práce 
• informace z jednání na MHMP 

Usnesení: VV MSH schvaluje předložený plán práce ORR  
                                                                                    Hlasování: jednomyslně 
 

 
ORPOO – J. Jašek 

• POOD běží 1. kolo 
• plán práce zaslán členům VV mailem  
• instruktor preventivně výchovné činnosti na webu 

Usnesení: VV MSH schvaluje předložený plán práce ORPOO  
                                                                                    Hlasování: jednomyslně 
 

 
ORM – M. Hartmannová 

• informace ze setkání Aktivu vedoucích kolektivů 
• plán práce je ve zpracování 
• příprava soutěží v dubnu 100 m s překážkami a CTIF 
• předání 8 nových PMS 
• informace k čerpání rozpočtu a podaným grantům na příští období 

 
KRR – M. Hartmannová 
Jednání rady se konalo 12.11., nebyly zjištěny zásadní pochybení a nedostatky. 
 
3) Informace z jednání Vedení SH ČMS a starostů KSH 
p. Wagner informoval, že se dne 16.12. účastnil jednání v Přibyslavi kde byla: 
- zhodnocena celková činnost všech krajů 
- informace o přehledu o činnosti kontrolních orgánů KSH – bylo přesunuto 
- příprava VI. Sjezdu SH ČMS – probíhá dle plánovaného harmonogramu (info na   
  stránkách DH/sjezd (na stránkách zatím žádná připomínka ke stanovám) 
- velké upozornění – do účelových dotací se nesmí zadávat věci, které tam nepatří   
  (např. polokošile, časomíra atd.) a dále novou sportovní pojistku pro sportovce od   
  18 let. 
Dále p. Wagner sdělil, že navrhoval SH ČMS některé změny a to v oblasti centrální 
evidence, v členských průkazech, výstrojním řádu 
                                                                                     
4) Příprava Valných hromad SDH , ShD – M. Wagner 
Informace z konaných VH  v prosinci: 
Běchovice – P. Mráz 
Braník – H. Kolouchová 
D. Měcholupy – M. Oplt 
Řeporyje – M. Hartmannová 
Stodůlky – J. Zloch 
Příprava ShD : předběžně domluvena dne 16.1. prohlídka sálu Kbely  
 



 
5) Organizační záležitosti, vyznamenání, pošta – M. Wagner 
Usnesení: VV MSH schvaluje návrhy na vyznamenání Čestnou stužku MSH 
II. st.  předložené vedoucím ORPOO                          Hlasování: jednomyslně 
 
Zbraslav, Kolovraty – Za věrnost 
Třebonice – Za věrnost, Za příkladnou práci 
Cholupice – Za věrnost, 5x ČU OSH st, 4x Za příkladnou práci 
Řepy – 1x Za příkladnou práci 
Lochkov – 1 x věrnost (doplnění) 
Usnesení: VV MSH schvaluje návrhy doručené SDH                                                                                                           
                                                                                        Hlasování: jednomyslně 
 
 
 
Plán práce VV MSH byl zaslán členům VV na mail. 
Usnesení: VV MSH schvaluje předložený plán práce VV MSH hl. m. Prahy na 
rok 2020 – do konání ShD. 
                                                                                    Hlasování: jednomyslně 
 
 
Všem SDH byl rozeslán příkaz starosty SH ČMS č. 1/2019 ze dne 25.11.2019 včetně 
příloh. 
Zároveň byla navržena inventarizační komise za MSH hl. m. Prahy a to ve složení: 
Předseda: M. Wagner, členové: Miroslav Blaha, Martina Hartmanová, Lukáš Horský – 
jednoznačně VV MSH hl. m. Prahy schváleno. 
Nová úrazová smlouva od 18 let na DH.CZ. 
10.3. slavnostní VV MSH hl. m. Prahy – Řepy? – předběžně ano 
 
 
 
6) Různé  
K. Polák – info ples HZS 
 
 
 
 
 
 
 

Zpracovala: Kolouchová Helena 


